

YoungEHA Research Meeting by AIH/SFH

NEW !

SFH is hosting a YoungEHA session for the first time, with the participation of AIH!

Session open to interns, residents and young researchers (thesis or post-doc) who submit an abstract.

The EHA will reward the two best presentations with a prize: coverage of the registration fees for EHA 2027!



eha



eha

YoungEHA Research Meeting by AIH/SFH

NEW !

La SFH accueille pour la 1ère fois une session YoungEHA avec la participation de l'AIH !

Session sur candidature à la soumission d'abstract ouverte aux internes, CCA et jeunes chercheurs (thèse ou post-doc).

L'EHA récompensera les 2 meilleures présentations avec un prix décerné : prise en charge des frais d'inscription à l'EHA 2027 !

Young EHA Research Meeting (ERM) – Session 2026

La SFH accueillera en mars 2026 sa toute première session Young EHA Research Meeting (YERM) !

La YERM mettra en lumière les jeunes hématologues européens — cliniciens, biologistes ou scientifiques. Une session dédiée à l'excellence et au dynamisme de la nouvelle génération, qui se clôturera par une conférence keynote exceptionnelle.

Qui peut candidater ?

Tous les jeunes collègues européens :

Travaillant en France, quelle que soit leur nationalité,
ou francophones actuellement en poste à l'étranger.

Pour participer :

Cochez la case "Candidature à la session : YoungEHA Research Meeting by AIH/SFH" lors de la soumission de votre abstract.

(Conditions : internes, CCA, doctorants ou post-doctorants juniors de moins de 36 ans)

Langue de soumission et de présentation :

Le français est parfaitement accepté pour la soumission de l'abstract.

Exceptionnellement, l'anglais sera également accepté pour candidater à la YERM.

Mais attention :

Si vous soumettez en anglais, vous ne pourrez candidater qu'à la YERM et pas aux autres sessions ;

La présentation orale devra obligatoirement être en anglais.

Pourquoi cette session ?

Pour renforcer les échanges, créer des ponts et favoriser l'intégration scientifique au niveau européen.

 **Un immense merci à l'EHA, qui offrira les frais d'inscription au congrès EHA 2027 à deux des présentateurs de la YERM !**

Merci également à la SFH, qui place les jeunes au cœur de ses priorités, et à l'Association des Internes en Hématologie, voix de la jeunesse hématologique française.

Nous avons hâte de découvrir vos abstracts et de faire rayonner l'hématologie française et européenne ensemble !

À vos soumissions !  

Young EHA Research Meeting (ERM) – Session 2026

In March 2026, the SFH will host its very first Young EHA Research Meeting (YERM) session!

The YERM will spotlight emerging European hematologists—clinicians, biologists, and scientists alike. This session is dedicated to showcasing the excellence and energy of the next generation and will conclude with an outstanding keynote lecture.

Who can apply?

All early-career European colleagues who are:

- Working in France, regardless of nationality,
- French-speaking and currently working abroad.

How to participate:

Simply check the box “Application to the session: YoungEHA Research Meeting by AIH/SFH” when submitting your abstract.

(Eligibility: residents, fellows, PhD candidates, or junior post-docs under 36.)

Submission and presentation language:

Abstracts may be submitted in French.

Exceptionally, English submissions will also be accepted for YERM applications.

Please note:

- If you submit in English, you may apply only to the YERM and not to other sessions.
- Oral presentations must be delivered in English.

Why this session?

To strengthen collaboration, build bridges, and foster scientific integration across Europe.

 A heartfelt thank-you to the EHA, which will offer free registration to the EHA 2027 Congress to two YERM presenters!

Thank you as well to the SFH, which places young professionals at the core of its mission, and to the Association des Internes en Hématologie, the voice of young French hematologists.

We look forward to discovering your abstracts and to promoting French and European hematology together!

Ready, set... submit!  